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1. září zasedlo devět dětí z Chvalíkovic za doprovodu svých rodičů do školních 
lavic 1.B v Základní škole Raduň.                                                                    (více na str. 3)

Čas neúprosně běží. Čas nelze zastavit. 
Něco končí, aby mohlo něco jiného za-
čít. To platí i o komunálních volbách. Ty 
nadcházející na roky 2022 – 2026 se 
uskuteční ve dnech 23. a 24. září 2022.
Znovu budeme ze svého středu vybírat 
obecní zastupitele, kteří budou násle-
dující čtyři roky rozhodovat, jakým smě-
rem se v obci vydáme. Věřím, že tomu 
tak bude na základě připomínek občanů 
a na základě znalosti potřeb obce. Přeji 
nám všem při volbě šťastnou ruku.
Chod obce představuje nemalé znalosti 
ve všech oblastech. Namátkou jmenu-
ji např. finance, rozpočet, hospodaření 
s majetkem obce, zajištění veřejného 
pořádku, sousedské vztahy, ochrana 
životního prostředí, vodohospodářství 
a odpadové záležitosti, výkon dopravně 
správní agendy, příprava projektů, vý-
běrové řízení, získávání dotací, ab-

solvování různých kontrol, školství a 
mnoho dalších záležitostí. A to tak, aby 
chod obce fungoval a život nás v obci 
byl pokud možno nerušený.
Dovolím si tvrdit, že odcházející zastu-
pitelstvo se toho zhostilo na výbornou 
a nerušený chod obce je zásluha všech 
členů zastupitelstva. 
Přesto, položím-li si otázku, jestli se za 
tu dobu dalo udělat víc, musím poctivě 
říct, že ano. A to zejména z toho důvo-
du, že po roce svého působení najelo 
zastupitelstvo na úsporný mód v oblasti 
větších investic. Dělo se tak na zákla-
dě konaného referenda, ve kterém se 
většina občanů vyjádřila pro vybudování 
centrální čističky odpadních vod a také 
následné dvouleté pauze v důsledku 
Covidu.                                      (více na str. 2)

Čtyři roky uběhly jako voda a volební období 
2018 – 2022 končí
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Také z tohoto důvodu předáváme obec 
nezadluženou a s naspořenou hotovostí 
ve výši cca 23 mil. Kč.
I přes tyto úspory se nám přesto podaři-
lo zrealizovat některé menší investice. 
Namátkou bych uvedl např. vybudování 
dvou vrtů a zásobníku na vodu, oprava 
krajnice na ul. Trničí, vybavení hasičské 
zbrojnice a jednotky JSDH, doplnění 
hracího prvku na dětské hřiště, instala-
ce rychlostních radarů, vyhotovení 
studie odkanalizování a ČOV, následná 
studie proveditelnosti ČOV, opravy ko-
munikací, oprava kanalizace, údržba 
kaple a dalších obecních nemovitostí 
apod. 
Volební období sice končí, ale jsou roz-
pracované projekty, které je zapotřebí 
dokončit jako například pokračování 
vybudování čističky centrálních vod 
a kanalizace, převod rybníků na obec 
z  majetku státu, zateplení a úspora 
energií v obecním domě č.p. 120 aj.
Rozhodl jsem se v nadcházejících ko-
munálních volbách dále nekandidovat, 
proto mi dovolte v krátkosti zrekapi-
tulovat mé celé dlouholeté působení na 
obci.  Má první kandidatura spadá do 
roku 2006, kdy jsem se stal místosta-
rostou. V následné kandidatuře v roce 
2010 jsem tento post obhájil. Od roku 
2014 doposud vykonávám post sta-
rosty. Ano je to již dlouhých 16 let co 
jsem mohl pracovat pro vás prostřednic-
tvím naší obce. Za tu dobu se nám ve 
spolupráci se zastupiteli všech vo-
lebních období a vás občanů, podaři-
ly vybudovat krásné věci. Namátkou 
budu jmenovat např. největší investiční 
akci rekonstrukce bývalé ZŠ na obecní 
úřad a MŠ, oprav chodníků na území 
skoro celé obce, vybudování víceúče-
lového hřiště, vybudování komunikace 
a kanalizace Za Humny, vybudování 
dětského hřiště, ozelenění sportovního 
areálu, ukončení pozemkových úprav 
v obci, rekonstrukce vnitřních prostor 
kaple, zakoupení nového hasičského 
automobilu, a spoustu dalších větších, 

či menších akcí,  jejich výčet by zabral 
celou další stranu. Tyto akce byly z větší 
části hrazeny ze získaných dotací. Mimo 
to jsme podporovali jak morálně, tak 
finančně naše složky a žáky mateřské 
a základní školy. Rovněž kultura nezů-
stávala stranou. Zájezdy pro naše ma-
minky ke dni matek, dny otců, rozsvě-
cení vánočního stromku, obecní dny. 
Z  nichž nejúspěšnějšího obecního dne 
v roce 2015, který se konal na počest 
570 let založení obce spolu s  trváním 
70  let kmotrovství a byl  pod zášti-
tou tehdejšího ministra Chovance se 
osobně zúčastnil senátor Plaček. Ne-
zapomínali jsme ani na spolupráci s na-
šim kmotrovským městem Železným 
Brodem, kde jsme za tu dobu získali 
mnoho přátel.  
Práce pro obec je nekončící proces. 
V žádném momentě nelze říci, že je vše 
hotovo, vyřešeno a vyřízeno. Tak tomu 
není a nikdy nebude. Myslím, že jsme 
společně se zastupiteli, se kterými jsem 
měl za těch 16 let tu čest spolupra-
covat, posunuli obec zas o kousek dál 
a dosáhli další mety, od které se nové 
zastupitelstvo může odrazit.
Na závěr mého ohlédnutí chci ocenit 
všechny se kterými jsem spolupracoval. 
Děkuji všem zastupitelům, současným i 
bývalým zaměstnancům obce. Rovněž 
děkuji všem občanům, kteří se aktivně 
zapojili do práce pro obec. A v nepo-
slední řadě děkuji Vám všem spoluob-
čanům za podporu a vstřícnost, kterou 
jste nám věnovali.
Jako voličům nám přeji šťastnou volbu 
pro budoucnost naší obce a nastupují-
címu zastupitelstvu přeji mnoho úspě-
chů, pevné nervy a spoustu pracovní a 
životní energie při výkonu svých funkcí.

                           Radim Hlaváč, starosta obce
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Milí občané,
chvíli jsem váhal, zda Vás „zatěžovat“ 
výčtem úspěchů a neúspěchů, které 
uplynulé volební  období přineslo. Pře-
ci jen v tom má Radim Hlaváč, starosta, 
daleko větší zkušenosti a rekapitulaci 
jste si mohli ve čtvrtletníku přečíst na 
jiném místě. Oceňuji, že řešil proble-
matiku do hloubky, jeho paměť na de-
taily bychom mu mohli závidět. Práce 
na obci má několik stran. Jednak je tu 
mnoho administrativy a legislativních 
povinností dané státem, které občan až 
tak nepostřehne, a údržba a rozvoj obce 
na straně druhé. Nikoho asi nepřekvapí, 
že zatímco nařízená byrokracie bují, 
peněz na rozvoj ubývá. S příchodem 
voleb si každý z nás, kdo jsme v zastu-
pitelstvu, kladl otázku, zda pokračovat 
a kandidovat. Já osobně jsem tuto 
možnosti nevyužil. Důvody ponechám 

stranou. Věřím, že jsem svými zku-
šenostmi a technickým zaměřením obci 
pomohl a mé působení bylo přínosné. 
Jsem rád za zkušenosti, které jsem za 
těch osm let získal. Poděkování patří 
zastupitelům, za konstruktivní přístup, 
současným i bývalým zaměstnancům 
obce, že měli se mnou trpělivost, a také 
všem občanům, kteří přispěli svou po-
mocí, radou či náměty. Dík patří i těm, 
kteří přišli s kritikou, ať už byla oprávně-
ná nebo neoprávněná, kdy člověk po-
chopil, že se dá na věci nahlížet z růz-
ných stran a není jen černobílé řešení. 
Zároveň bych Vám chtěl do Vašich živo-
tů, ať už pracovních, tak taky osobních, 
popřát jen to nejlepší. Neklesejte na 
mysli a opatrujte se.

                  Dalibor Krejčiřík, místostarosta obce

Noví prvňáčci v Raduňské škole
Do třídy 1.B nastoupili Lukáš Belás, 
Josefína Bergerová, Pavla Cihlářová,  
Šimon Deseyve, Florián Dobrotka, Ma-
tyáš Kalus, Šimon Latka, Adéla Nos-
ková a Josefína Věntusová.
Mnoho úspěchů jim popřáli zástupci 
obcí včetně našeho pana starosty Ra-
dima Hlaváče. Všem dětem byl předán 
pamětní list, malý dárek a paní ředitelka 
každé z dětí přivítala slunečnicí. Dětem 
přejeme mnoho úspěchů a aby se jim ve 
škole líbilo.  text: redakce, foto: Ivan Berger
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Z usnesení 37. zastupitelstva obce ze dne 
26. července

Zastupitelstvo obce mj. schválilo:
1) Prodej pozemku p.č. 868/3 o výměře 
107 m.  za cenu 75.000,- Kč panu Š. V. 
2) Vyřazení nepotřebného DHIM obce, 
mobilního telefonu Xiaomi zakoupené-
ho v roce 2018 a stanovuje cenu pro 
případný prodej 500,- Kč.
3) Znění nájemní smlouvy mezi obcí a 
TJ Sokol Chvalíkovice na pronájem části 
hřiště p.č. 97.

4) Zprávu a uplatňování Územního 
plánu Chvalíkovice.
5) Finanční dar ve výši 2.000,- Kč pro 
Linku bezpečí, z.s. na provoz krizové 
linky.
6) Prohloubení jímky pro čerpadlo v su-
terénu Sokolovny a případné zakoupení 
výkonějšího čerpadla dle potřeby.
                                                                            (oú)

Výzva k zaplacení odpadu
Pokud jste ještě neuhradili poplatek 
za odpad, učiňte tak co nejdříve, a to 
osobně na obecním úřadě a nebo bez-
hotovostně na účet 1841175379/0800. 
Do „Zprávy pro příjemce“ uveďte jmé-
na a přijmení osob, za něž tento popla-

tek platíte. Pokud nebudou poplatky 
uhrazeny, může být účtováno penále dle 
Vyhlášky obce Chvalíkovice č. 4/2021, o 
místním poplatku za obecní systém od-
padního hospodářství.                                              (oú)

Svoz velkoobjemového a 
nebezpečného odpadu

Tradičně před zimou se uskuteční sběr a 
odvoz velkoobjemového a nebezpečné-
ho odpadu, tentokráte to bude v sobo-
tu 29. října, přesný čas bude oznámen 
místním rozhlasem. 
                                                                            (oú)

Příspěvek na zájezd do 
Londýna

Na počátku října organizuje raduňská 
škola pro své žáky pětidenní poznáva-
cí a jazykový zájezd do hlavního města 
Velké Británie. Zastupitelstvo na svém 
zasedání 14. června schválilo pro žáky 
z Chvalíkovic, kteří navštěvují ZŠ Raduň, 
příspěvek ve výši 1.000,- Kč.              (oú)

Komunální volby
V termínu 23. a 24. září se uskuteční 
volby do obecních zastupitelstev. Tra-
dičně se volí v pátek od 14 do 22 hodin 
a v sobotu od 8 do 14 hodin. 
Volit je možné třemi způsoby:
1. Označit křížkem v záhlaví sloupce 
před názvem volební strany pouze jednu 
volební stranu. Tím je dán hlas kandi-
dátům této volební strany v pořadí dle 
hlasovacího lístku v počtu, kolik členů 
zastupitelstva obce má být voleno.
2. Označit v rámečcích před jmény 
kandidátů křížkem toho kandidáta, pro 
kterého volič hlasuje, a to z kterékoli vo-

lební strany. Nejvýše lze označit 7 kan-
didátů.
3. Kombinovat oba způsoby a označit 
křížkem jednu volební stranu a dále 
v rámečku před jménem kandidáta další 
kandidáty z libovolných ostatních vo-
lebních stran. V tomto případě je dán 
hlas jednotlivě označeným kandidátům. 
Z označené volební strany je dán hlas 
podle pořadí na hlasovacím lístku pouze 
tolika kandidátům, kolik zbývá do počtu 
volených členů zastupitelstva.
 Podrobné informace naleznete na 
stránkách Ministerstva vnitra.             (oú)
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APO – Alternativa pro občany
Volební program

• zajištění běžných potřeb občanů
• vyhodnocení dosavadních zjištění 
v otázce ČOV a následné řešení proble-
matiky nakládání s odpadní vodou 
v obci
• využívání rozumných dotačních titulů 
pro rozvoj obce
• rozvoj spolupráce se spolky a sdru-
ženími v obci
• řešení problematiky domu č.p. 48
• zlepšení informovanosti a komunikace 
s občany
• podpora dětí a seniorů
• prohlubování spolupráce s okolními 
obcemi a kmotrovským městem Želez-
ný Brod

Seznam kandidátů

1. Zbyněk Tvrdý, 48 let, hasič

2. Rostislav Beinhauer, 48 let,  
 OSVČ

3. Libor Kuděla, 44 let, manažer

4. David Fajkus, 47 let, OSVČ

5. Tomáš Pracný, 43 let, logistik

6. Adam Binar, 26 let, 
 obchodní zástupce

NAŠE VES
Vážení spoluobčané,
blíží se volby a Váš hlas je důležitý. Bude 
rozhodovat o budoucnosti Vaší obce. Naše 
strana je uskupení současných zastupite-
lů i nových tváří a všichni jsme připraveni 
pro naši obec něco udělat. Prioritou naše-
ho volebního programu je čisté a zdravé 
životní prostředí u nás, ve Chvalíkovi-
cích. Musíme se také společně vypořádat 
s cenami energií, které v posledních mě-
sících raketově rostou. Nejde jen o chod 
obce, ale chceme pomoci všem občanům 
při hledání a využívání alternativních 
zdrojů. Obec musí pomáhat občanům tře-
ba i při vyplňování žádostí o různé dotace. 
Nakládání s odpadními vodami je dalším 
velkým tématem. Zde se budeme snažit 
hledat efektivní řešení pro budoucnost. 
Rádi bychom také investovali do staveb, 
které si zaslouží péči, tzn., které jsou 
intenzivně využívány a které potřebují 
obnovu. Uvědomujeme si, že sport a kul-
tura vytváří pestrý život v naší obci. Rádi 

budeme podporovat činnost všech tema-
ticky zaměřených spolků a pořádání spor-
tovních a kulturních akcí i všech ostatních 
akcí, kde se setkávají lidé se společným 
zájmem.

Naši kandidáti:
1. Mgr. Olga Nedopilová, 49 let,  
 hlavní účetní
2. David Gibes, 45 let, OSVČ
3. Mgr. Karla Fryčová, 50 let,  
 vedoucí pracoviště
4. Tomáš Wollný, 51 let, 
 manažer logistiky
5. Mgr. Ivan Berger, 40 let, 
 ředitel muzea
6. Jaroslav Németh, 62 let,
 vedoucí oddělení technologie
7. Mgr. Monika Halšková, 44 let,
 učitelka
8. Dagmar Valentová, 58 let, OSVČ
9. Ing. Barbora Rychtarová, 35 let,
 marketingový referent
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ROK POTÉ – Chvalíkovští hasiči v Mikulčicích

Olga Grodová
Vážení spoluobčané,

jelikož jsem se rozhodla kandidovat 
v  podzimních volbách do obecního za-
stupitelsva, využívám této příležitosti, 
abych se vám představila.

Mám 51 let. 

Ve Chvalíkovicích žiji se svou rodinou 
32 let.

Mám středoškolské vzdělání zeměděl-
ského směru.

Zemědělství mě živí – jsem OSVČ.

Věřím, že mě většina z vás zná, jelikož 
v  obci nejen žiji, ale máme tady také 
s rodinou malé hospodářství.

A proč kandiduji?

Protože bych chtěla udělat něco pro 
mládež.

Aby měli místo, kde se můžou bezpečně 
pohybovat a zároveň nemuseli být pod 
dohledem dospělých.

Také mě zajímá stav komunikací, 
obecního bytu, který by měl sloužit 
k bydlení.

Na závěr – jsem člověk, který  umí na-
slouchat druhým a pokud má někdo jiný 
názor než já, nemusí to být hned můj 
nepřítel.

Přijďte k volbám a dejte mi prosím Váš 
hlas!
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25. června 2022 jsme na pozvání obce 
a tamějšího SDH jeli ve složení Rosti-
slav Beinhauer, Michal Nosek a Tomáš 
Lysek na jižní Moravu do Mikulčic, kde 
byl připraven multikulturní pořad „ROK 
POTÉ“.  
V Mikulčicích jsme se setkali s místní-
mi občany, u kterých jsme před rokem 
pomáhali při obnově obce po tornádu. 
Všude jsme byli velice vřele přijati. Po 
procházce obcí jsme konstatovali, že za 
ten rok se tam udělal opravdu obrovský 
kus práce, ale zdaleka ne všichni mají 
hotovo. Nejdéle to bude samozřejmě 

trvat přírodě, a proto jsme jim jako po-
děkování za pozváni přivezli sazenice 
Červeného buku. 
Na slavnostním odpoledni jsme obdrže-
li diplom – PODĚKOVÁNÍ ZA ÚČAST NA 
ZÁCHRANÝCH PRACÍCH A LIKVIDACI 
NÁSLEDKŮ TORNÁDA DNE 24. 6. 2021.
Toto poděkování nepatří jen hasičům 
ale i občanům, kteří se jakýmkoliv způ-
sobem podíleli na pomoci likvidace po 
tornádu, jak finančně, tak materiálně. 
Všem ještě jednou velké díky.

text a foto: Rostislav Beinhauer
starosta SDH Chvalíkovice
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Pasování na prvňáky

Čas je neúprosný, a tak i letos některé 
děti z mateřské školy dorostly do věku 
předškoláků. Rodiče jim pro novou 
kapitolu jejich života připravili v pon-
dělí 27.  6. rozloučení se spolužáky a 
také s  paními učitelkami i tetou Ester. 
Program byl opravdu nabitý, děti tré-
novaly ranní vstávání do školy a sprint 
s aktovou na autobus, nechyběly skáka-
cí hrady a tradiční opékačka. Vrcholem 
párty u hasičárny byla ukázka požární-
ho útoku mladších žáků následovaná 
útokem maminek a tatínků. Třešničkou 
na dortu byla projížďka na živém vel-
bloudovi a oslovi z Kružberku.

text a  foto: redakce
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Nové malby ve školce
Místní školku a Spolek rodičů, který se 
na aktivitách s ní spojených podílí, vní-
máme velmi pozitivně a tohoto záze-
mí si vážíme. Se školkou jsme se sžili 
poté, co ji loni začala navštěvovat i naše 
dcera. Rádi jsme přiložili ruku k dílu 
a pomocí vyrobených šablon a sprejů 
vytvořili několik drobných nástěnných 

maleb. Snažili jsme se docílit příjemné 
barevnosti a vzdušnosti. Doufáme, že 
děti tato výzdoba potěší. 

text: Ivana Štenclová a Pavel Forman
foto: Lenka Bergerová
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Co čeká děti na podzim

Letní kino u hasičárny

Spolek rodičů při mateřské škole bude 
i letos pořádat již tradiční DRAKIÁ-
DU, která se bude konat na kopečku 
u hasičárny v pátek 7. října od 16.00 
hodin. Další již zaběhlou akcí bude DLA-
BÁNÍ DÝNÍ. To bude i letos doplněno o 
úspěšnou HALLOWEENSKOU STEZKU. 
Tato akce bude rovněž u hasičárny a to 
v úterý 25. října od 17.00 hodin. Někte-

ré dýně pak budou převezeny k obecní-
mu úřadu, kde nám ozdobí schodiště 
do lampionového průvodu. Tímto zve-
me všechny děti a rodiče, aby s k nám 
připojili a strávili tak s námi hezké od-
poledne. V případě nepříznivého počasí 
budeme o náhradních termínech obou 
akcí informovat místním rozhlasem.    

Spolek rodičů při MŠ Chvalíkovice

Lampionový průvod
Letos by se měl opět po covidové pauze 
uskutečnit u příležitosti výroční vzniku 
Českosloveska 28. října tradiční lampio-
nový průvod, který začne před obecním 
domem v 17.00 hodin a bude pokra-

čovat k pomníku padlých v 1. a 2. svě-
tové válce. Všichni občané jsou srdečně 
zváni, především pak nejmladší genera-
ce.   

(oú)

Na sklonku letních prázdnin se již téměř 
tradičně konalo ve spolupráci s obecním 
úřadem večerní filmové představení pro 
malé i velké diváky. Volba filmu opět 
padla na českou tvorbu a to „PRVOK, 
ŠAMPÓN, TEČKA A KAREL“. Krásné 
a teplé počasí přilákalo k hasičské 
zbrojnici spoustu místních i přespolních 
občanů a pro všechny bylo zajištěno i 
bohaté občerstvení. Žízeň se dala zkro-
tit spoustou nápojů a dobrého piva a 

pokud někdo dostal chuť na nějakou 
dobrotu, tak si určitě vybral. Trampské 
cigáro z udírny nově doplnily výtečné 
domácí langoše. Dezert s palačinkami 
byla sladká tečka, kterou uvítaly nejen 
děti, ale i někteří rodiče. Dobrá nálada 
byla cítit na každém kroku a nezbývá 
než jen dodat, že všem organizátorům 
patří velké poděkování a snad se za rok 
opět sejdeme v letním kině.   

text: Michal Nosek. foto: Tomáš Lysek
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Běžecký trojboj na rybníkách
Akce v pátek 17. června se zúčastnilo 
23 kluků a 1 dívka. Disciplíny 110 m 
přes překážky ve stínu pod lesem byla 
dobrá volba. Běh kolem rybníků za za-
padajícího slunce dal závodníkům za-
brat. Šišková válka přes potok byl relax 
a tradiční krpál který se zdolává i po 
čtyřech byl u některých o vůli. Rodi-
če se nenechali zahanbit a taky si dali 
soutěžně krpál. Soutěžilo se ve čtyřech 
kategoriích. Každý závodník dostal me-
daili a odměnu. Nakonec všichni dostali 
studený nanuk, který přišel vhod a to 
byla sladká tečka za úspěšnou serií akcí 
boby, kolo a běh pro rok 2022.

text a foto: Michal Belás



Fotbalové zpravodajství
Našim mladším žákům se v letošní se-
zóně mimořádně dařilo. V okresní sou-
těži neprohráli ani jednou a s celkovým 
skórem 200 : 45 získali první místo. 
V červenci jim za tento úspěch byl ofici-
álně předán fotbalovým svazem diplom 
a míč. Za reprezentaci patří velké díky 
tedy těmto hráčům: Halška K., Palyza 
A., Pracný T., Glazar L., Mužík T., Věntus 
M., Škuta L., Hendrych V., Pchálek M., 
Plachký H., Tvrdý M., Kubesa F., Rychtář 
M., Klement V.
V sobotu 6. srpna se pořádal v obci Ru-
sín turnaj v kopané, kterého se účastni-
lo družstvo mužů TJ Sokol Chvalíkovi-
ce. Z  důvodu zvýšené prázdninové 
absence doplnili řady naši dorostenci. 
Společnými silami se po napínavých 

bojích umístili na 2. místě a z turnaje si 
přinesli nádherný stříbrný pohár. Podě-
kování tedy patří hráčům: Dobrotka P., 
Gibes D., Belás M., Štencl R., Cikánek R., 
Gebauer J., Mokroš J., Roško M., Šubrt 
O., Šubrt A., Klement V., Plachký K., Gi-
bes Š.  text a foto: Monika Halšková,  
 David Gibes

Fotbalový memorial v Raduni
Fotbalový memorial Rostislava Müllera 
v Raduni – ročníky 2011 a mladší.
Fotbalově, postava, výška těla a roční-
kově jsme byli do počtu. Když přidáme 
že jsme v roce 2022 prakticky nevyhráli 
zápas, tak se nabízí otázka co tam bude-
me hrát a proč tam jedeme. Na druhou 
stranu je to přes kopec, 4 týmy, 3 hodiny 
a ať si kluci zahrají.
I. zápas s Raduní. Domácí brali úvod 
vlažně a byli si jistí silou týmu a že nás 
přejedou. Zažili šok, celý zápas domácí 
netrefili naši bránu a my góly Davida a 
Adama Tvrdých vyhráváme 2:0. První 
šok zažívá soupeř a my taky. Oranžové 
dresy mají první výhru.
II. zápas s Budišovicemi – soupeř na-
stupuje se staršími hráči, ale my to ne-
řešíme a hrajeme. S bojovným výkonem 
celého týmu vyhráváme 3:1. Góly dali 
Pracný, Cihlář a Hendrych. Rozladěný 
soupeř nám nepodá ani ruce a máme 
dvě výhry. Je z nás rázem černý kůň 
turnaje.
III. zápas s Mokrými Lazci. Prohráváme 
1:0, do půle David Tvrdý srovnal a bylo 
to 1:1. V druhé půli dva góly Hendrycha 

otáčíme na 3:1 a pak se z toho stává zá-
pas trenérů. V závěru soupeř koriguje 
penaltou na 3:2, ale zápletku jsme ne-
dopustili. Hostující trenér těžce nesl 
prohru.
Radost našich kluků neznala hranic. Pu-
tovní pohár o výšce 90 cm nesli dva hrá-
či. Celý turnaj jsme zakončili jízdou po 
nafukovací skluzavce s pohárem a pitím 
šampusu z poháru. Konečné první místo 
bylo naše, ale nápady pro zlepšení by 
tam byly.
Hráli tito hráči: Tvrdý David a Adam, 
Hendrych, Vítek, Cihlář, Deseyve, 
Pracný, Hatala, Motl, Rataj

text a foto: Jaromír Tvrdý


